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§ 16 

Nämndens och förvaltningens frågor 
 

- Awad Hersi (MP) frågade hur staden använt sig av de pengarna 

som integrationsministern beviljat Stockholm stad och Spånga-

Tensta för arbete i samverkan för integration, skola och arbete. 

Maria Häggblom redogjorde för de satsningar som gjorts. 

 

 

I pärm på bordet anmäldes inkomna protokoll med mera.  

(Bilaga 1 § 16) 
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